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Przewodnicząca Maria Piechut zwołała sesję nadzwyczajną, bo zabrakło pieniędzy na
budowę nowego urzędu gminy. Z dokumentacji poprzetargowej wynika, że zabraknie około
pół miliona złotych. - Nie wbiliśmy pierwszego szpadla, a już brakuje pieniędzy - alarmuje
radny Robert Korbeń.

Radni opozycyjni ostro sprzeciwiali się pomysłowi wybudowania nowego urzędu gminy. Mówili o
innych priorytetach. Radni koalicyjni pozytywnie ocenili starania samorządu, bo stary budynek nie
spełnia wielu norm. Dyskusja była emocjonująca.    

Więcej w papierowym wydaniu Głosu Skierniewic i Okolicy, 16 maja.
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